
 

Skolebestyrelsesmøde på Bramsnæsvigskolen 
 

Sted: 

Skolens personalerum 

 

Medlemmer: 

Forældre: 

Nicklas 

Annette 

Kim 

Mads 

Cecilie 

Siff 

Sussie 

 

Suppleanter: 

Dorthe  

 

Elever: 

Maja 6.b 

Selma 6.b 

 

Personale: 

Allan 

Christina 

 

Ledelse: 

Sarah 

Vibeke 

 

Afbud:  

Siff 

Nicklas 

Kim 

Sussi 

Vibeke 

 

 

 

Elevrådet  

Møderækken: 

Alle dage kl. 17.00-20.00 

 

0209 

 

0810 (Sammen om skolen) 

 

2410 (dialogmøde) 

 

0511 

 

1812 

 

0602 

 

3103 

 

0705 

 

1006 

Dialogmøde med UBU  

 

1806 

 

 

  

Pkt. 1 Dagsorden Indhold 

60 min. Nyt fra: 

A) Elevrådet 

B) Bestyrelsesforperson 

C) Ledelse 

D) SFO 

E) Skole 

Orientering og 

informationsudveksling. 

 

Referat  

 

a) 

 

b) 

Herunder tilbagemelding fra dialogmødet  

 

Fra dialogmødet: Der var stor fokus på Børn-og ungepolitikken fremført af Fælles Elevrådet. De havde fine slides og 

havde udviklet et brætspil. Der var kort spørgetid til politikkerne. 

Der blev også løftet et spørgsmål fra Sisse til at ambitionsniveauet ikke var højt nok ift. skoleudviklingssamtalerne 

generelt.  

Dette blev forklaret af bestyrelsesformanden fra Kr. Hyllinge skole, som henviste til, at skolernes inklusionsopgave 

havde været stor og i fokus. 

Sarah har lavet en aftale med Balder som er elevrådsformand i Fælles Elevrådet. At han kommer ud og fortæller 

vores elever om det at være et aktivt medlem i elevrådet. Bygger meget på medinddragelse og fællesskab.  

Bestyrelsen mener, at vi skal overveje om vores egen elevrådsformand / eller repræsentanten i bestyrelsen 

fremadrettet helst skal gå i skolens ældste klasser. 

Bemærkning: 

Elevrådet vælger selv deres forperson. 

 

c) 

Herunder 

Bestyrelsesdeltagelse på forældremøderne:  

Alle datoerne for forældremøderne udsendes til bestyrelsen, og så vælger de hvilken årgange de deltager i. 

Talepapirer med ud ligesom sidste år. Forældrefolderen kan også medbringes til mødet. 

 

0.årgang: 

1.årgang: Mads  



2.årgang: Mads  

3.årgang: 

4.årgang: 

5.årgang: 

Udskoling: Her er der kun brug for en person. 

 

Forperson, Nicklas, skriver til skoleleder efter dette skolebestyrelsesmøde, at han kan deltage i de forældremøder, 

som ikke er lagt navne på.  

 

Skolen har ansat en ny lærer pr.1.8-25 Andreas Vejlebo. Ligeledes er vi på udkig efter endnu en lærer til bl.a dansk i 

1.kl., da en af vores faste lærere har fundet andet arbejde.   

 

d) 

Nyt fra Grønhøjgård v. Christina 

• Ansættelse af ressourcepædagog og en souschef 

• Det er en hektisk tid i juni måned. Deres internet er også i stykker, og virker ikke lige nu. 

Der spørges ind til timerne hos pædagogerne ift. de kortere skoledage. Medarbejderrepræsentanten kan desværre 

ikke svare på det på nuværende tidspunkt. 

Bestyrelsen ønsker en skriftlig orientering om, det er lykkedes at få det hele til at gå op på en god måde.  

Helst inden sommerferien. 

 

e) Kommunikationen mellem skole og hjem. Genbesøg af princip for skolehjemsamarbejdet:   

Punktet er udskudt, da vi kun er tre forældre og to medarbejdere til stede i dag.  

 

d) Opbygning af ressourceteam i en ny ramme er i gang. 

Sarah fortæller om de nye tanker, vi har omkring vores udvikling af mellemform til en mere samlet helhed. 

At vi samler ressourcerne, har ugentlige møder og kigger på de opgaver der ligger ift. Problematik og arbejdsgange 

for ressourceteamet. Det blev taget positivt imod. 

 

 

 

Pkt. 2 Dagsorden 

 

Indhold 

15 min 

 

 

 

Høring ang. ferieplan 

 

Se bilag. 

Udvalget for Børn & Ungdom 

besluttede på deres møde den 3. juni 

2025 at sende et forslag til 

ferieplaner for skolerne for 

skoleårene 2026-2027 og 2027-2028 

i høring høringsfrist senest tirsdag 

den 12. august 2025.  

 

lokaludvalg. 

 

Høringssvar sendes til 

cbl@lejre.dk senest tirsdag den 12. 

august 2025 kl. 12. 

 

Referat  

 

Skolebestyrelsen godkender ferieplanen. 

Et ønske om, at Vibeke kopierer et høringssvar fra tidligere, hvor der står at vi ikke har nogen bemærkninger. 

 

Økonomi:  

Hver skole i Lejre har fået 100.000 kr. fra mindreforbrug i 2024. 

 

Bestyrelsen ønsker at lave en prioriteret liste til udskiftning af skolemøblerne.  

Det ville være rart med en status over, hvilken stand møblerne er i de forskellige klasser.  

Samtidig godkender skolebestyrelsen, at pengene bruges til nye skolemøbler til 0.klasserne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:cbl@lejre.dk


Pkt. 3 Dagsorden Indhold 

 

30 min Årsberetning Formanden skal udgive en 

årsberetning til alle forældrene. 

 

Vi sætter tid af på mødet, så Nicklas 

kan få inputs til indhold og form. 

 

 

Referat  

Skolebestyrelsen har følgende inputs til Nicklas: 

 

At årsberetningen skrives med et udgangspunkt i sidste års referater fra skolebestyrelsesmøderne + ideer fra os: 

• Pausetrivsel fortsætter i kommende skoleår 

• Ungemiljø og læringsmiljøer skabes især i udskolingen. 

• Erasmus- Det nordiske samarbejde med Kalic og nu Reykavik 

• Julemarked kommer i ugen op til første søndag i advent. 

• Skoleudviklingssamtalen 

- Hvordan er der arbejdet med den, og hvad er vi glade for? 

- Fremtiden: Antallet af 0.klasser og stigende børnetal. 

• Lokale valgfag skabes 

• Inklusion og ressourceteam 

Mellemform og kollegial vejledning 

• Flere CT-timer, dermed flere voksne i klasserne 

• Fællessamlingen – deltagelse af børnehaverne. 

• Arbejdet med ”At turde at stå foran”, ”At alle skal have en ven”. 

• Vi arbejder på at få et tættere samarbejde med elevråd, især de ældre elever. 

• Vi arbejder på at få implementeret medindflydelse og medansvar.  

- Mentorprojekter/ undervis en yngre klasse som lokalt valgfag. 

- Didaktisk medindflydelse, hvor eleverne får lov at vælge mellem de tre opgaver, de skal arbejde med. 

• Kortere skoledage. 

• Skolebestyrelsen arbejder løbende med at prioritere skolens økonomiske midler bredest. 

• Vi ønsker fortsat at inddrage forældrene noget mere. Dette kunne gøres ved arbejdsdage/timer på 

Grønhøjgaard, arbejde med læringsmiljøer og ungemiljøerne. 

• Dialogen mellem skole og hjem arbejder vi altid på. 

 

 

 

Pkt. 4 Dagsorden Indhold 

 

30 min Nye medarbejdere, nye forældre og 

elever. 

 

Fortsat punkt fra de to forrige møder. 

Klip fra forrige referat. 

 

Hvordan kan vi fastholde 

forældreengagementet helt op i 

udskolingen? 

 

Bestyrelsen er ved at udarbejde en 

folder til forældrerådene og de roller, 

som forældrerådene i fremtiden skal 

stå for. Der er ligeledes lavet en lille 

folder til lærerne og til eleverne. 

Folderen sendes til gennemsyn hos 

hele skolebestyrelsen inden næste 

møde, hvor den tages op igen. 

 

Referat  

 

Skulle vi tage kontakt til en der kan designe en flot folder, som også kan ligge digitalt på hjemmesiden? 

 

Indholdet er rigtig fint. Vi vil gerne have den liggende på skolens hjemmeside, så man kan linke til alle skolens 

principper osv. Det er en perfekt størrelse i folderens indhold. Derudover kunne der være et link, hvor man kunne 

læse mere om forældrerådets idebank, arrangementer, fødselsdage osv. ”Inspiration i ”Skole og forældre”. 

 

Deltagerne på dette møde gennemlæser folderen. Her er kommentarer til det: 

- Vi vil gerne have en ordlyd med ” Forældrerådet er til for at styrke fællesskabet i dit barns klasse” 

- Punkt 2: Man kunne bare skrive ”fællesarrangementer” i stedet for at sætte antal på. 



Man kunne skifte eksemplerne ud med ”lettere arrangementer” eks. At mødes en halv times tid inden et 

julemarked osv. Altså ”genveje” til et arrangement. Opmærksomhed på hvilke kompetencer, forældrene 

kan byde ind med. Eks. Friluft, fiskeri, Sagnlandet, Zoo. 

- ”Vejledning til arbejdet i forældrerådet” er jo faktisk overskrifter til ”Forældrerådets tjekliste”. Kunne 

det skrives sammen.  

- Opfodring til at der står i stedet for ”tjekliste” - ”Eksempler på forældrerådets opgaver” 

Ide med at sætte SSP på forældremøder på faste klassetrin. 

1.klasse: Skærmpolitik osv. 

 

 

Den er ikke helt klar endnu, så vi kan lige vende den ved kommende bestyrelsesmøde. 

 

 

 

Pkt. 5 Dagsorden Indhold 

 

30 min Årsplan for skolebestyrelsen 

 

Skolebestyrelsen skal godkende 

mødeplanen og aftale 

tilsynsområder. 

 

Tid:  

Kl. 17-20 

 

Datoer: 

3/9 

2/10 

11/11 

15/12 

27/1 

11/3 

30/4 

26/5 

 

  

Dialogmøder med UBU: 

21/8 

+ 

? 

 

+ 

Evt ekstraordinære møder ang. 

høring mv. 

 

 

Årsplan for tilsyn/emner: 

• Status på antal elever, klasser, 

ansatte  

• Status på elevfravær, 

elevtilflyt/fraflyt (starten af 

skoleåret med tilbageblik på det 

forrige skoleår) 

• Skole-/hjemsamarbejde 

(løbende) 

• Ferieplan næste år (høring) 

• Antimobbestrategi (revideres 

hvert år) (dec)  

• Samværsregler (revideres hvert 

år) (dec) 

• Skoleudviklingssamtale  

• Økonomi/budget (feb.) 

• Opfølgning på APV  

• Årsberetning  

• Skoleårets planlægning (maj, 

juni) 

• Evaluering af indsatser (co-

teaching, klassemøder, 

elevsamtaler mv.)  



Referat  

 

Datoerne ser fine ud. Der ønskes fortsat møder på vekslende ugedage. Indholdet giver også lidt sig selv ift. Listen 

ovenover. 

 

 

 

Pkt. 6 Dagsorden 

15 min. Evt. 

Referat 

 

Tak for god ro og orden og et dejligt bestyrelsesmøde trods mandefald. 

 

 

 


